



Mykleåsen

512 m.o.h.

E14a



Løypa går gjennom et gammelt, historisk gruve- og mineralområde. Her er det skogsterreng med fantastisk fin utsikt over Evje og elven Otra. Anbefalt fottøy er tursko eller gode joggesko. Staver kan anbefales ettersom det er 250 høydemeter på 1,8 kilometer.

På toppen er det en gjestebok som du gjerne kan skrive en hilsen i.

Dersom du ønsker en lengre vandring enn tur–retur til toppen, kan du ta avstikkeren til Flaatt nikkelgruve og dermed få en rundtur på 4,3 km. Stikrysset er ca. 350 meter fra toppen av Mykleåsen.



The trail runs through a traditional mining and mineral area, in forest terrain with magnificent views of Evje and the river Otra. Recommended footwear: hiking shoes or solid trainers. As a 1.8-km stretch of the trail has a height difference of 250 metres, walking poles might be a good idea. Feel free to write in the guest book at the summit.

If you would like a longer hike than the return trip to Mykleåsen, you may take a detour to the Flaatt nickel mine and enjoy a 4.3-km round trip. The path crossing is approx. 350 metres from the Mykleåsen summit.



Die Wanderung geht durch ein altes historisches Mineral-Grubengebiet. Der Weg führt durch Waldgebiete mit einer fantastischen Aussicht über Evje und dem Fluss Otra. Empfohlen wird festes Schuhwerk und Wanderstöcke da man auf 1,8 km, 250 Höhenmeter bewältigen muss.

Auf dem Gipfel gibt es ein Gästebuch, in dem man gerne einen Gruß hinterlassen kann.

Wenn man eine längere Tour als hin und zurück auf den Gipfel machen möchte, kann man einen Abstecher zur Flaatt nikkelgrube machen und erhält damit eine Runde von 4,3 km. Der Abzweig dazu ist 350m nach dem Gipfel des Mykleåsen.

START

Evje Mineralsti

WGS84

58.597982, 7.856083

TIDSBRUK / DURATION / DAUER

2-3 Timer / Hours / Stunden

LENGDE / LENGTH / LÅNGE

Ca. 3,6 km Tur-retur / Return trip / Hin-Rück

MERKING / MARKING / MARKIERUNG

Blå / Blue / Blaue Farbmarkierungen

BÅNDTVANG / LEASH PERIOD / LEINENZWANG

1. April – 20. August

SPORLØS FERDSEL

Naturen i Evje er enestående og nytas best uten søppel. Vær nøye med å ta med deg din egen søppel, slik at de som kommer etter deg også får gleden av å oppleve den flotte naturen.

Turgåere har ansvar for egen sikkerhet.

LEAVE NO TRACE BEHIND

The nature in Evje is unique and magnificent. Do the environment a favour and take the rubbish with you, for the benefit of other hikers.

Each hiker is responsible for his/her own safety.

WANDERN OHNE SPUREN ZU HINTERLASSEN

Genießen Sie Evjes einzigartige Natur, frei von Müll. Bitte hinterlassen Sie keinen Abfall damit später andere auch diese schöne Landschaft so erleben können.

Sie sind für Ihre eigene Sicherheit verantwortlich.

UTGIVER:

Visit Setesdal
setesdal.com
post@setesdal.com

MED BIDRAG FRA:



AUST-AGDER
FYLKESKOMMUNE





Mykleåsen 512 m.o.h.

